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Protokół z posiedzenia nr 5/2021 Rady Architektury IT (RA IT) 24 lutego 2021 r. 
 
 
A. Uczestnicy: 

Obradom Rady Architektury IT przewodniczył Jacek Paziewski p.o. kierownika Zespołu Rady 
Architektury IT. Posiedzenie odbyło się w formie wideokonferencji. W posiedzeniu uczestniczyły 
następujące osoby wchodzące w skład Zespołu przy KRMC oraz osoby zaproszone do udziału  
w posiedzeniu Zespołu:  
 

Lp. Nazwisko i imię Organizacja 

Członkowie Zespołu Rady Architektury IT KRMC 

1.  Jacek Paziewski - p.o. Kierownika Zespołu KPRM 

2.  Andrzej Ręgowski - Z-ca Kierownika Zespołu KPRM 

3.  Dariusz Bogucki - Członek Zespołu MSWiA 

4.  Janusz Dygaszewicz - Członek Zespołu GUS 

5.  Jacek Wojcieszyński - Członek Zespołu COI 

6.  Roman Janczarek - Członek Zespołu MF 

7.  Jolanta Serafin - Członek Zespołu NFZ 

8.  Paweł Masiarz - Członek Zespołu CEZ 

9.  Jarosław Zembrzuski - Członek Zespołu GUGiK 

Pozostali uczestnicy spotkania 

1.  Anna Długosz GUS 

2.  Jarosław Protasiewicz OPI 

3.  Paweł Szydłowski ARIMR 

4.  Maciej Kożuch  KPRM 

5.  Anna Weber KPRM 

6.  Krystyna Michalik KPRM 

7.  Wioletta Zwara KPRM 

 
B. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad: 
 
1. Opiniowanie projektów: 

a. pn. „Dostęp do bieżącej informacji o jakości usług IAS w oparciu o System Monitorowania 
Jakości Internetu” (SMJI) – wnioskodawca Kancelaria Prezesa Rady Ministrów, beneficjent 
Urząd Komunikacji Elektronicznej (lider opiniowania – Jarosław Zembrzuski). 

 

2. Dyskusja propozycji rekomendacji podpisu administracyjnego w kontekście rozwoju cyfrowej 
tożsamości według kryteriów zaproponowanych przez RA (Pan Andrzej Ręgowski).  

3. Przedstawienie informacji o Krajowym Planie Odbudowy w obszarze cyfryzacji kraju (Pan Jacek 
Paziewski).  
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C. Przebieg obrad. 
 
Ad 1.  
 
W ramach dyskusji dot. opiniowania opisów założeń projektu, wsłuchano liderów opiniowania. 
 

Lp. Nazwa projektu Lider 
opiniowania 
w RA 

Dyskutowane zagadnienia / Uwagi Rekomendacja RA Przebieg głosowania 

1 Dostęp do bieżącej 
informacji o jakości 
usług IAS w oparciu o 
System 
Monitorowania 
Jakości Internetu 

Jarosław 
Zembrzuski 

Rada Architektury IT zaleca: 
1. Zapewnienie, aby wytworzona usługa podniosła 

poziom wiarygodności dowodowej w 
postępowaniach odwoławczych w stosunku do 
obecnego rozwiązania. 

2. W zakresie kamieni milowych: 
a. weryfikację terminu osiągnięcia kamienia 

milowego „Realizacja Produktów Systemu e-
usługi (sprzętowych i programowych, 
dokumentacji technicznej, instrukcji 
eksploatacji, kodów źródłowych itd.) i 
przygotowanie systemu do testów 
akceptacyjnych przeprowadzanych przez 
niezależny Podmiot – protokół przekazania”, 
który ma być zrealizowany w 3 miesiące od 
podpisania umowy. 

b. w kontekście ostatniego kamienia milowego 
„Podpisanie Umowy Gwarancyjnej (2-lata) i 
realizacja działań Wykonawcy w okresie 
gwarancyjnym”, rozważenie zapewnienia 
gwarancji w ramach umowy/umów na 
produkty projektu,  

3. Usuniecie lub skorygowanie dla systemu 

„GEOPORTAL/Dane centralnego zasobu 

geodezyjnego i kartograficznego” w tabeli „Lista 

systemów wykorzystywanych w projekcie” zapisu  

z kolumny „Krótki opis ewentualnej zmiany” - cyt. 

„danych konsumentom i przedsiębiorcom z 

wykorzystaniem Geoportalu.” 

 Zweryfikowanie zasadności dostarczania przez 
system SMJI do Geoportalu danych z zakresu: 
„Ortofotomapa, Mapy topograficzne, Państwowy 
Rejestr    Nazw Geograficznych, Dane pomiarowe, 
Numeryczny model terenu, Numeryczny model 
pokrycia”, zgodnie z zapisami w tabeli „Lista 
przepływów” kolumna „Zakres wymienianych 
danych” 

POZYTYWNA Z 
ZALECENIEM 
WRPOWADZENIA W 
NIM ZMIAN I 
UZUPEŁNIEŃ NA 
DLASZYM ETAPIE 
PRAC NAD 
PROJEKTEM 

Liczba obecnych: 9 
Głosujących: 9 
Liczba głosów za: 9 
Liczba głosów przeciw: 0 
Wstrzymało się: 0 

 
 
Ad. 2.  

Zaprezentowano propozycję rekomendacji Zespołu Zadaniowego RA IT w sprawie wyboru wariantu Podpisu 
Administracyjnego  - PA i przeprowadzono dyskusję nad proponowanymi wariantami. Na podstawie 
zgłoszonych pomysłów, uwag i zastrzeżeń polecono pogłębienie analizy opracowania.  
 
Ad. 3.  

Przedstawiono informacje o Krajowym Planie Odbudowy w obszarze cyfryzacji kraju. Do zaprezentowanego 
materiału nie zgłoszono uwag.   

 
 
p.o. Kierownika Zespołu 
 
Jacek Paziewski 
/podpisano elektronicznie/ 
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